

Verslag

Vergadering	Agendacommissie
Gehouden op	2 mei 2017, 19.30 uur
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden Willem Couwenberg, Deborah Eikelenboom, Marije de Groot, Mark van Oosterwijk, Bert Schellekens en Johan Swaans Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	Tim Appels en Antoon van Baal

Agenda

1. Opening en vaststelling agenda

Tim Appels en Antoon van Baal zijn niet aanwezig.

2. Verslag van de vergadering van 4 april 2017

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen

a. *Thema-avond, 15 mei, "Gôolse democratie"*

Afgesproken wordt dat de bijeenkomst openbaar is, maar dat gasten niet meespreken / niet meedoen.

Afgesproken wordt dat Mark van Oosterwijk als een soort avondvoorzitter de bijeenkomst opent.

De commissieagenda's worden aangevuld met de begrotingen en jaarstukken van Gemeenschappelijke Regelingen.

b. *Commissie Welzijn*

Mark van Oosterwijk merkt naar aanleiding van de nu voor het eerst op de agenda opgenomen inlichtingen van het college over Gemeenschappelijke Regelingen op, dat dit agendapunt geen lange verplichte mededelingen vanuit het college moet worden.

De burgemeester geeft aan dat dat ook niet de bedoeling is. Het is wél de bedoeling om raadsleden goed en tijdig te betrekken bij de Gemeenschappelijke Regelingen.

Marije de Groot merkt naar aanleiding van het voorstel over 't Loket op, dat nergens mensen met een beperking expliciet zijn genoemd. Zij wil hier graag meer aandacht voor.

De agendacommissie geeft aan geen behoefte te hebben aan een toelichting van de Diamantgroep voorafgaand aan de behandeling van de jaarstukken/begroting.

c. *Commissie Ruimte*

De griffier wordt verzocht een oplegnotitie te maken bij het burgerinitiatief over de wijze van behandeling van dit burgerinitiatief.

De agendacommissie discussieert uitgebreid over de presentatie van de faunapassage.

Mark van Oosterwijk geeft aan dat hij de presentatie overbodig vindt. Voor de beeldvorming komt deze presentatie te laat. Het voorstel moet voor zichzelf spreken. Hij kan een standpunt innemen op basis van de informatie die nu in het raadsvoorstel staat.

Bert Schellekens is van mening dat het aanbestedingsbeleid in een thema-avond aan de orde moet komen. De commissie heeft veel moeite zich tot hoofdlijnen te beperken. De presentatie leidt tot discussie over details.

Willem Couwenberg wil een toelichting.

Deborah Eikelenboom wil ook graag een toelichting.

Marije de Groot geeft aan dat het voor haar fractie wel zinvol kan zijn om een toelichting te hebben. Zij maakt zich echter zorgen over de beschikbare tijd.

Johan Swaans deelt de mening van Mark van Oosterwijk en Bert Schellekens.

De burgemeester concludeert dat de presentatie wordt beperkt tot 10 minuten, zodat echt op hoofdlijnen een toelichting kan worden gegeven.

De agendacommissie besluit met betrekking tot de vergadertijdstippen dat de commissie AZ op dinsdag om 20.30 uur aansluitend aan de commissie Welzijn begint. De commissie Welzijn vangt aan om 19.15 uur.

d. Commissie Algemene Zaken

Marije de Groot vraagt naar de toegevoegde waarde van de presentatie Bakertand.

Bert Schellekens merkt op dat de exploitatie een discussiepunt is. Deze gegevens zijn geheim. Het is lastig om hier met een externe over te spreken.

De burgemeester zegt toe de vraag naar openbaarheid van gegevens over de exploitatie te stellen in Tilburg, omdat een deel van de informatie al is gedeeld tijdens de avond in Tilburg.

Mark van Oosterwijk geeft aan dat wanneer informatie wordt gedeeld tijdens de vergadering hij niet altijd in staat is te reageren. Er kan dan geen ruggespraak plaatsvinden met de achterban. Hij vraagt af te zien van een presentatie.

Wilem Couwenberg heeft geen bezwaar tegen de presentatie, maar is van mening dat alles in de stukken staat.

Deborah Eikelenboom heeft geen bezwaar tegen de presentatie.

Johan Swaans vindt de presentatie niet nodig.

De burgemeester concludeert dat de presentatie wordt geschrapt.

Bert Schellekens merkt op dat hij is aangesproken door een ambtenaar over dit dossier. Hij heeft dit als onaangename druk ervaren.

Mark van Oosterwijk geeft aan dat het belangrijk is dat er respect is voor ieders rol.

De burgemeester stelt dat druk niet aan de orde mag zijn. Raadsleden moeten hun rol goed kunnen uitoefenen.

Mark van Oosterwijk merkt op dat de raad het dossier niet beladen maakt. De raad heeft vorig jaar een besluit genomen. Dat is ook de taak van de raad. Men moet zich besluiten niet persoonlijk aantrekken.

De burgemeester geeft aan dat hij het als zijn rol ziet om het voorstel goed geprepareerd naar de raad te brengen. De raad moet op basis van goede informatie kunnen besluiten.

4. Planning

De agendacommissie is akkoord met de planning.

5. Invulling thema-avonden

Er wordt afgesproken dat de thema-avond op 19 juni in het teken van het aanbestedingsbeleid komt te staan.

Bert Schellekens geeft aan dat er allerlei vragen zijn opgekomen onder andere bij de aanbesteding van De Vonder. Is de gemeente voldoende toegerust om aanbestedingen te hanteren? Bijvoorbeeld

als het gaat om kosten van het werk, of ook kosten van exploitatie mee aanbesteden. Kan hier een uitleg over gegeven worden?

Mark van Oosterwijk vult aan dat het niet alleen om technische informatie gaat, maar ook om de vraag wat de raad hiermee kan. De uiteindelijke vraag die na deze avond beantwoord moet worden is de vraag of het allemaal oké is, of dat er in de toekomst iets op de agenda van de raad moet komen.

De burgemeester concludeert dat de thema-avond op 19 juni in het teken van het aanbestedingsbeleid zal staan.

6. Terugblik vergaderingen

Naar aanleiding van de terugblik licht de griffier een tweetal zaken toe.

De procedure dat één raadslid kan verzoeken om van een A- een B-stuk te maken, is bedoeld om te zorgen dat ieder raadslid het recht blijft houden om in de raad iets te zeggen.

Bewust is afgesproken dat het vragenuurtje ook spontaan moet kunnen zijn. Wel wordt altijd het college geïnformeerd dat er vragen zijn ontvangen, omdat de betreffende portefeuillehouder dan bij de raad aanwezig moet zijn. Raadsleden kunnen er zelf voor kiezen om vragen vooraf te delen. Bijvoorbeeld om zeker te weten dat de wethouder zich kan voorbereiden, zodat deze de vraag kan beantwoorden.

7. Tijdstip agendacommissie

Om meer ruimte te hebben voor de agendacommissie, wordt de agendacommissie niet meer voor de raadsvergadering gehouden.

Voor de rest van 2017 worden de volgende tijden afgesproken:

7 juni , 19.30 uur (ipv 6 juni)

22 augustus, 19.30 uur (ipv 19.15)

27 september, 19.30 uur (ipv 26 september)

30 oktober, 20.00 uur (ipv 31 oktober)

19 december, 19.30 uur (ipv 19.15)

8. Mededelingen / rondvraag

De griffier vraagt of een raadslid beschikbaar is om samen met een lid van de jeugdgemeenteraad een krans te leggen op 4 mei.

Afgesproken wordt dat Willem Couwenberg deze taak op zich neemt.

Het audit-comité gaat akkoord met het aangepaste raadsvoorstel voor benoeming commissieleden.

Mark van Oosterwijk vraagt waarom stukken voor het voorkeursrecht Fokmast / Regte Heide ter inzage liggen en niet digitaal beschikbaar zijn.

De burgemeester geeft aan dat hij check hoe dit zit.

Marije de Groot merkt op dat de raad niet is uitgenodigd voor de dodenherdenking.

De burgemeester antwoordt dat hij hier actie op onderneemt.

De burgemeester merkt op dat er bij de radenavond op 12 april slechts één raadslid uit Goirle aanwezig was. Hij vraagt naar de reden.

Uitgesproken wordt dat het wenselijk is dat de volgende keer meer raadsleden deelnemen.

De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur.

Afspraken	Door	Wanneer	Stand van Zaken
Navragen welke informatie over de exploitatie Bakertand openbaar gedeeld kan worden	Burgemeester	Voor commissie	
Uitnodiging dodenherdenking	Burgemeester	zsm	Per mail verstuurd op 2 mei.
Antwoord op de vraag waarom de stukken Fokmast -Regte Heide ter inzage liggen en niet digitaal beschikbaar zijn	Burgemeester		